
Miasta  idei:  czy  metropolia
jest przyjazna dla pieszych?
Zapraszamy na debatę

Po naszych miastach
chodzimy pieszo. Przemierzamy różne dystanse, łączy nas jedno
pytanie – czy
dojdziemy do celu szybko i bezpiecznie? Każde miasto ma własne
rozwiązania. Czy
warto je ujednolicać i tworzyć dla miast Metropolii standardy
ruchu pieszych?

Zapraszamy na kolejne
spotkanie z cyklu Miasta Idei. Tym razem dyskusja dotyczyć
będzie miasta
przyjaznego pieszym.

Wydarzenie odbędzie się 23 października b.r. w Centrum Kultury
Jazovia na gliwickim rynku. Na początek o godzinie 17.00 ruszą
warsztaty dla mieszkańców a potem, o godz. 18.45, rozpocznie
się   debata  ekspertów.  Wezmą  w  niej  udział  prof.  Jacek
Szołtysek  z  Uniwersytetu  Ekonomicznego,  dr  Jakub  Halor  –
ekspert  d.s  transportu  miejskiego,  Jacek  Woźnikowski  z
Metropolii GZM, Aneta Moczkowska – wiceprezydent Tychów oraz
dr Iwona Benek z Politechniki Śląskiej.  

Wnioski  z  debaty  mają  posłużyć  jako  głos  w  pracach  nad
przygotowaniem standardów ruchu pieszych dla całej
metropolii.

– Przestrzeń w miastach
powinna być przyjazna i bezpieczna dla wszystkich – mówi Jacek
Woźnikowski,

https://metropoliagzm.pl/2019/10/18/miasta-idei-czy-metropolia-jest-przyjazna-dla-pieszych-zapraszamy-na-debate/
https://metropoliagzm.pl/2019/10/18/miasta-idei-czy-metropolia-jest-przyjazna-dla-pieszych-zapraszamy-na-debate/
https://metropoliagzm.pl/2019/10/18/miasta-idei-czy-metropolia-jest-przyjazna-dla-pieszych-zapraszamy-na-debate/


dyrektor Departamentu Rozwoju i Współpracy w GZM.

Chętnych
do udziału w warsztatach prosimy o zgłoszenia mailem  na adres
przemyslaw.jedlecki@agora.pl

Zobacz  także:  Przyjazna  i  bezpieczna  przestrzeń  publiczna.
Prace nad standardami ruchu pieszych
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